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Till 

GNAO 

Gottröra Närtuna älgskötselområde 

  

 

Yttrande  angående styrelsen förslag att endast en  dubbelkalv är tillåten till tidpunkten att 

alla hondjur (3st) i skötselområdet är skjutna eller tom 2020-11-29. 

 

Bakgrund. 

Under de 30 års tid då jag jagat älg på min fastighet, har jag aldrig haft förmånen att se eller kunnat 

skjuta någon dubbelkalv. Ett fåtal enkelkalvar har dock nedlagts. 

 

Omkringliggande jaktmarker kommer att få fördel genom att de kan skjuta enkelkalv från första 

dagen.    

 

Styrelsen stimulerar inte de mindre fastighetsägarna till älgjakten. 

Eftersom älgjakten kommer att ske som avlysningsjakt där 10 kalvar får skjutas. Varför då ge 

förslag att endast en av dubbelkalvarna får skjutas innan 3 hondjur har fällts? Är det för att kon skall 

få leva lite till? 

 

Förslaget inbjuder till oärlighet. 

Om det nu skulle vara så att en skytt skjuter en enkelkalv, men uppger då att han/hon uppfattade 

situationen som att det var dubbelkalv. Det kan vara lätt för skytten att falla för frestelsen. 

  

 

Avslutning. 

Eftersom endast en deltagare per jaktlag får närvara föreslår jag mötet att gå emot styrelsen förslag 

och besluta att enkelkalv får skjutas från första dagen. 

Om så inte blir fallet finns det ingen anledning för mig att delta i årets älgjakt. 

 

Vänligen 

 

 

Sven Karlsson 

Kårstaby jaktlag 
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